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Protokółu Nr 5/15 
z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Przestrzegania Prawa i Spraw Obywatelskich, które 
odbyło się w dniu 20 kwietnia 2015 r.
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
1. Sprawy regulaminowe.
Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek przywitała  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie
i stwierdziła, że w sali obrad jest quorum wymagane przy podejmowaniu prawomocnych wniosków
i opinii.
(Lista obecności stanowi zał nr 1 do niniejszego protokołu.)
Następnie  poinformowała,  że  wraz  z  materiałami  na  Komisję  radni  otrzymali  proponowany
porządek obrad. Zapytała, czy  mają do niego uwagi lub wnioski. 
(Proponowany porządek obrad stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.)
Wobec braku innych uwag i wniosków poddała pod głosowanie poniższy porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Analiza  zagrożeń  bezpieczeństwa  w ruchu  drogowym  (informacja:  Policji,  Straży  Miejskiej

i Straży Pożarnej).
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  (3  głosy  za)  przyjęła  do  realizacji
powyższy porządek obrad. 

Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  protokół  Nr  4/15  z  20  kwietnia  br.  został
wyłożony do wglądu, a jego przyjęcie nastąpi na koniec posiedzenia.

Ad.pkt.2 Analiza zagrożeń bezpieczeństwa w ruchu drogowym (informacja: Policji,  Straży
Miejskiej i Straży Pożarnej).
Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek przypomniała,  że  materiały  na  powyższy  temat  radni
otrzymali w korespondencji.
(Informacje: Policji, Straży Miejskiej i Straży Pożarnej przekazane przez sekretarza Miasta Iwonę
Wójcik pismem  znak: SOiB-RB.V.0012.3.2015 z dnia 15 kwietnia stanowi zał nr 3 do niniejszego
protokołu.)
Poprosiła  Strażnika  Miejskiego  Konrada  Kowalewicza  o  przedstawienie  złożonej  na  piśmie
informacji. 
Strażnik Miejski Konrad Kowalewicz przedstawił ww. informację.
Przewodnicząca Komisji Anna Rożek poprosiła Komendanta Miejskiego PSP Krzysztofa Ulaszka
o  przedstawienie złożonego na piśmie materiału.
Komendant Miejski PSP Krzysztof Ulaszek przedstawił ww. materiał.
Powiedział,  że  warto  byłoby  nagłośnić,  by  użytkownicy  klimatyzacji  mieli  wiedzę  jakim
czynnikiem została ona napełniona, gdyż niektóre z czynników w razie pożaru są niebezpieczne
dla  zdrowia  -  dróg oddechowych.  Nadmienił,  że  w samochodach informacja  na  ten  temat  jest
umieszczona pod maską i w razie pożaru niedostępna. 
Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek poprosiła  Z-cę  Komendanta  Miejskiego  Policji  Tomasza
Majkowskiego o przedstawienie złożonej na piśmie informacji.
Z-ca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Majkowski przedstawił ww. informację.
Dodał, że w styczniu przedstawił Prezydentowi propozycje, co można zrobić by było bezpieczniej
na ul. Szczecińskiej, gdzie jest największe zagrożenie ale zostały one bez odpowiedzi. 
Ponadto zwrócił  uwagę,  że wykonawca ringu nie oznacza prawidłowo tymczasowej organizacji
ruchu. Jako przykład podał rondo przy ul. Szczecińskiej i 11 Listopada oraz przejazd do ul. Matejki.
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Z-ca Dyrektora ZIM Jarosław Borecki  poinformował, że w najbliższym czasie zbierze się Komisja
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, do której można zgłaszać wnioski dotyczące organizacji ruchu
drogowego w mieście. 
Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek podsumowując  dyskusję  zaproponowała,  by  Komisja
przegłosowała dwa wnioski  o doświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Deotymy przy Szkole
i Centrum Handlowym oraz  o skontrolowanie tymczasowej organizacji ruchu na całej budowie
ringu miejskiego

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (3 głosy za) zgłosiła
następując wnioski:
- o doświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Deotymy przy Szkole i Centrum Handlowym,
- o skontrolowanie tymczasowej organizacji ruchu na całej budowie ringu miejskiego.

Przewodnicząca  Komisji  Anna  Rożek powiedziała,  że  radni  z  mediów  dowiedzieli  się
o  przeprowadzonej  reorganizacji  w  Wydziale  Bezpieczeństwa  i  Zarządzania  Kryzysowego.
Wyraziła  ubolewanie,  że nikt  wcześniej  nie  poinformował  Komisji  o  planowanych działaniach.
Wykorzystując  obecność  na  posiedzeniu  Pana  Janiaka Kierownika  Referatu  Bezpieczeństwa
w Wydziale Spraw Obywatelskich i  Bezpieczeństwa poprosiła o przedstawienie zakresu działań
Referatu Bezpieczeństwa po wspomnianej już restrukturyzacji.
Kierownik  Referatu  Bezpieczeństwa  Jerzy  Janiak przedstawił  informację  o  wykonywanych
zadaniach i ilości zatrudnionych w Referacie Bezpieczeństwa osób.

Ad.pkt.3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta 
Słupska . Druk Nr 10/2
Udział w dyskusji wzięli radni: Anna Rożek, Anna Mrowińska i Zbigniew Wojciechowicz.

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania większością głosów (1 głos za, bez
głosów przeciw, 2 wstrzymujące się) zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Słupska. Druk Nr
10/10
Udział w dyskusji wzięli radni: Anna Rożek, Anna Mrowińska i Zbigniew Wojciechowicz.

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  (3  głosy  za)
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Słupska. (Druk Nr 10/12)
Udział w dyskusji wzięli radni: Anna Rożek, Anna Mrowińska i Zbigniew Wojciechowicz.

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  (3  głosy  za)
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do zmiany fragmentu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Owocowa” w Słupsku. (Druk Nr 10/13)

Projekt  uchwały  przedstawiali  Dyrektor  Wydziału  Urbanistyki  Architektury  i  Budownictwa
oraz Dyrektor Biura Urbanistycznego.
Udział w dyskusji wzięli radni: Anna Rożek, Anna Mrowińska i Zbigniew Wojciechowicz.
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Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie (3 głosy za)
 zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

-opinia Komisji dot. Rezolucji skierowanej do Ministra Środowiska oraz Wojewody Pomorskiego w
sprawie lokalizacji na terenie Słupsk-Redzikowo Amerykańskiej Tarczy Antyrakietowej (Druk Nr
10/20)
Udział w dyskusji wzięli radni: Anna Rożek, Anna Mrowińska i Zbigniew Wojciechowicz.

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej  w Słupsku w drodze  dyskusji,  w wyniku głosowania  jednogłośnie  (3  głosy przeciw)
zaopiniowała negatywnie ww. projekt uchwały.

-  opinia  Komisji  dot.  Rezolucji  skierowanej  do Prezydenta RP,  Parlamentarzystów RP,  Prezesa
Rady Ministrów, Ministra Obrony Narodowej, w sprawie lokalizacji na terenie Słupsk-Redzikowo
Amerykańskiej Tarczy Antyrakietowej. (druk nr 10/21)
Udział w dyskusji wzięli radni: Anna Rożek, Anna Mrowińska i Zbigniew Wojciechowicz.

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej  w Słupsku w drodze  dyskusji,  w wyniku głosowania  jednogłośnie  (3  głosy przeciw)
zaopiniowała negatywnie ww. projekt uchwały.

(Projekty uchwał załączone są do protokołu Nr X/15 z sesji Rady Miejskiej)

Ad.pkt.4 Sprawy bieżące.
Komisja zapoznała się z następującymi pismami:
-  ….............................................*) -  mieszkańców  ul.  Wiatracznej  z  dnia  13  marca  2015  r.
skierowanym  do  Z-cy  Prezydenta  Miasta  Marka  Biernackiego  w  sprawie  przyłączenia
ul. Wiatracznej do budowanego ringu.
(Całość sprawy znajduje się w teczce ORM.0004.   .2015)
-Dyrektora  Wydziału  Bezpieczeństwa  i  Zarządzania  Kryzysowego  Leszka  Szwedy,  znak:
BiZK.III.5520.1.2015 z dnia 18 marca 2015 r. dot. efektów monitoringu wizyjnego od 1 stycznia
do 28 lutego 2015 r. ,
(Pismo stanowi zał.nr 4 do niniejszego protokołu.)
-  Komendanta Miejskiego Policji  Andrzeja  Szaniawskiego,  znak:E.032-3/2015 z dnia  20 marca
2015  r.  dot.  oceny  funkcjonowania  monitoringu  wizyjnego  miasta  Słupska  w  2014  r.  oraz
możliwości finansowania ustawowych zadań w 2015 r.,
(Pismo stanowi zał.nr 5 do niniejszego protokołu.)
- Z-cy Prezydenta Marka Biernackiego , znak ZIM.ER.IV/7044/37/2015 z dnia 8 kwietnia 2015 r.
będącym  odpowiedzią  na  wniosek  Komisji  dot.  doświetlenia  przejścia  dla  pieszych
na ul. Bałtyckiej.
(Pismo stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu.)
Po zapoznaniu się z ww. pismami Komisja przyjęła je wiadomości.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  zapytał,  czy  radni  mają  uwagi
do wyłożonego na początku posiedzenia Protokołu Nr 4/15 z 16 marca 2015 r.
Nikt nie zgłosił uwag.
Przewodnicząca Komisji poddała protokół pod głosowanie. 

Komisja  Porządku  Publicznego,  Przestrzegania  Prawa  i  Spraw  Obywatelskich  Rady
Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie (3 głosy za) przyjęła ww. protokół.
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Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Komisji
Renata Szczęsna

        Anna Rożek

*) Jawność danych została wyłączona na podstawie ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie
danych osobowych (tekst jednolity:  Dz.U. Z 2002 r. Nr 101, poz.926 z późn. zm.). Wyłączenia
jawności danych dokonała Renata Szczęsna w dniu 28 maja 2015 r.


